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Er is mogelijk tekort van Thiopenthal. De zorgen zitten bij de toepassing van euthanasie. Er is mogelijk
een alternatieve aanbieder gevonden. Verkend wordt nu of de veterinaire variant ook door mensen

gebruikt kan worden.

Verschillende lidstaten (overwegen) ontwikkelen apps (BEL, KRO, IER, ZWI, FRA, DUI, SPA, FIN, DEN,

ZWE, POR, HON, NL, CYP, MAL, ITA, POL, EST en 00S).

Aanvullingen op het beeld
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In het AD is een artikel te lezen over een leverancier die mondkapjes kan leveren.

In de media valt op dat er veel verschil is in hoe mensen/(beroeps)groepen vinden dat ze meer

vrijheid kunnen krijgen en bijvoorbeeld hun zaken weer kunnen openen.

Er is veel aandacht voor het onderzoek van het LUMC naar trombose bij Covd-19 patiénten.

Op de voorpagina van het AD wordt vermeld dat uit een onderzoek van de Erasmus Universiteit blijkt
dat veel mensen de app wel willen installeren.

Ook is er in de media veel aandacht voor de kinderen die weer mogen sporten.

In de laatste Kamerbriefis aangekondigd dat er een campagne komt gericht op jongeren. Deze

campagne is nog niet gestart en zal anders zijn dan andere campagnes van de Rijksoverheid. Deze

campagne is gericht op jongeren en hoe zij de crisis ervaren en ermee omgaan.[IEEE
SRWIdzullen een bijdrage leveren aan deze campagne. Gedragswetenschappers hebben namelijk

aangegeven dat dit kan helpen om de jeugd aan te spreken.

Er zijn een aantal belangrijke overleggen vandaag. Vanmiddag wordt er gesproken over vaccins en

wat de plannen hiervoor zijn op het internationale vlak. De uitkomsten daarvan zullen de BTCb leden

later vernemen.

Daarnaast is er een vervolggesprek over testen en bron en contactonderzoek. De rol van GGD’en is

daarbij belangrijk en er zal een opschalingsplan moeten komen. GGD’ en zijn hier nu namelijk nog niet

klaar voor. Ook wordt er gekeken wat er op het gebied van surveillance gedaan kan worden.

Gister is in het OTCb gesproken over wat we kunnen doen richting 20 mei. In het traject daarnaartoe

twee belangrijke momenten: 6 mei en 12 mei (ICCb en MCCb).Over de planning hiervoor wordt

gesproken met EZK, lenW en de NCTV.

Er is een mondiaal financieel traject ingezet, waaronder het traject rond de vaccinontwikkeling en

CEPI. Daarvoor wordt op 4 mei een bijeenkomst door de Europese Commissie georganiseerd,

voorgezeten door[IEEE :V regeringsleiders zijn hierbij uitgenodigd. Er wordt op dit

moment gekeken naar de Nederlandse invulling voor die bijeenkomst. Voorlopig is dit verzoek bij
minister Kaag neergelegd maar het is onduidelijk of zij hierbij kan aansluiten en anders moet gekeken
worden wie vanuit Nederland hierbij kan aansluiten. Dit wordt ook vanmiddag besproken tijdens een

overleg met de minister VWS.

GMT beschermingsmiddelen

Straks om 10 uur is de technische briefing.

Wij hebben een brief aan de brancheorganisaties in voorbereiding. Daar kan in de volgende
Kamerbrief naar verwezen worden.

GMT-Geneesmiddelen

In het coronaberaad is gister een principe akkoord bereikt. Er is afgesproken te werken met een early

warning system. Partijen leveren hun voorraden-informatie aan zodat er een integraal beeld van de

hele markt ontstaat waarbij in een heel vroeg stadium al tekorten kunnen worden opgemerkt. Op het

moment dat een code oranje zich dan voordoet, kunnen partijen onderling tekorten opvangen of in

een eerder stadium al meer inkopen.
Gisteren is er in de Amerikaanse media veel aandacht geweest voor een virusremmer die nog niet

geregistreerd is. De voorlopige uitslagen van het onderzoek naar dit middel lieten zien dat het herstel

van een patiént van 15 dagen afneemt tot 11 dagen. Dit geeft aan dat anti-virale middelen belangrijk
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kunnen zijn voor de behandeling van Covid-19 patiénten. Nogmaals, het middel is nog niet

geregistreerd en zal dan ook niet snel beschikbaar zijn.

Veel aandacht voor paramedici. Meerdere beroepsgroepen geven aan ook hier ook onder te vallen.

Het is dus goed om een preciezere formulering te hebben van welke beroepsgroepen paramedisch

zijn en wat een medische noodzaak precies is (wat heel moeilijk is). De lijsten die er nu liggen lijken
heel duidelijk, maar worden in de praktijk vaak verschillend geinterpreteerd.

Geen aanvullingen

Deze week heel druk met in kaart brengen van de noodzakelijke IC-capaciteit. Daar spreken we

vanavond over, maar daar zijn wel meerdere rondes voor nodig.

Deze week ook steeds drukker met vragen rond de revalidatiezorg. Dit wordt steeds urgenter en is nu

een groot aandachtspunt.

De minister praat vanmiddag met zijn adviesgroep over de bezoekersregeling. Twee belangrijke

punten voor versoepeling is dat de regio en de instelling redelijk schoon moeten zijn. Bij de minister is

het merkbaar dat hij de regio’s graag groter wil maken.

Er wordt nu gekeken naar een aantal factoren voor deze punten namelijk het aantal

ziekenhuisopnames en het aantal ziekmeldingen van de afgelopen twee weken. De vraag is of dat de

meest geschikte factoren zijn. Er wordt geprobeerd met een meer onderbouwde factor te werken.
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